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S K U P Š T I N A 

 

Broj: 02-01-XV-125/16 

Mostar, 29.03.2016. godine 

 

 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

s petnaeste (XV) sjednice Skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije 

 

 

Sjednica je održana 29.03.2016. godine u dvorani Skupštine HNŽ u Mostaru s početkom u 13 

sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio nazočne. 

Tajnik Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 

Nazočni: Mara Anđelić, Stana Burić,Boris Bošnjak, Osman Ćatić, Mesud Džajić, Ramiz 

Fajić, Luka Faletar, Zlatko Hadžiomerović, Osman Macić,  Anel Kljako, Andrea Pehar, 

Tomislav Martinović, Zijat Mušić, , Đuro Prkačin, Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raić, 

Vesna Saradžić, Elmir Šator, Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana Marija Tadić-

Jakovljević, Drago Tule, Adnan Velagić, Amer Zagorčić, Aner Žuljević,  

Izočni: Ilija Cvitanović, Ante Pavlićević, Davor Pehar 

Konstatirano je da je na sjednici nazočno 27 zastupnika, te da postoji kvorum za rad i 

punovažno odlučivanje. 

Nazočni po pozivu: Predstavnici Vlade HNŽ, gosti po pozivu, predstavnici međunarodnih 

organizacija i predstavnici sredstava informiranja. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika.  

              

Predloženi dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja; 

2. Program rada Skupštine HNŽ za 2016. godinu; 

3. Usvajanje prijedloga zaključaka po točci 3. sjednice Skupštine HNŽ održane 26.02.2016. 

godine (Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera); 

4. Izvještaj o radu Vlade HNŽ za 2015. godinu; 

5. Izvještaj o radu Javnog pravobraniteljstva HNŽ za 2015. godinu; 

6. Informacija o stanju sigurnosti u HNŽ za 2015. godinu; 

7. Izvještaj o radu Županijskog tužiteljstva HNŽ za 2015. godinu. 

Otvorena je rasprava  

Primjedbi i prijedloga nije bilo.  

Obavljeno je glasovanje. 

 

Nakon glasovanja konstatirano je da je jednoglasno usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja; 

2. Program rada Skupštine HNŽ za 2016. godinu; 

3. Usvajanje prijedloga zaključaka po točci 3. sjednice Skupštine HNŽ održane    26.02.2016. 

godine (Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera); 

4. Izvještaj o radu Vlade HNŽ za 2015. godinu; 



5. Izvještaj o radu Javnog pravobraniteljstva HNŽ za 2015. godinu; 

6. Informacija o stanju sigurnosti u HNŽ za 2015. godinu; 

7. Izvještaj o radu Županijskog tužiteljstva HNŽ za 2015. Godinu 

Nakon usvojenog dnevnog reda uslijedilo je razmatranje izvoda iz zapisnika s 14.sjednice 

Skupštine,održane 26.02.2016.godine. 

Otvorena je rasprava. 

Zastupnik Amer Zagorčić iznjeo je primjedbu na zapisnik vezano za poslanička pitanja. 

„ Imam primjedbu na zapisnik vezano za poslanička pitanja, pa tamo gdje stoji -Inicijativa 

upućena ministarstvu trgovine, turizma i zaštite okoliša, pa stoji „u nacrtu zakona o trgovini“, 

to treba izbrisati i treba staviti „još prije donošenja novog zakona“. 

Uslijedilo je glasovanje o izvodu iz zapisnika s 14.sjednice Skupštine uz navedenu tehničku 

ispravku. 

Nakon glasovanja konstatirano je da je izvod iz zapisnika jednoglasno prihvaćen. 

 

AD 1.Zastupnička pitanja. 

            

 Zastupnik Elmir Šator 

          

Od danas govorim u svoje ime i u ime kolegice Ana Marije Tadić-Jakovljević, mi nastupamo 

u Skupštini kao samostalni zastupnici. Imao bi još usput vezano za poslanička pitanja, neću 

postavljat novo poslaničko pitanje, samo prošla su za jedno pitanje tri, a za drugo dva 

mjeseca, ne bi govorio koja su, zapisnički je konstatirano koja su pitanja, nisam još uvijek 

dobio odgovor. Hvala.   

  

Zastupnik Amer Zagorčić 

Ispred Kluba SDP-a, pitanje, inicijativa Zavodu zdravstvenog osiguranja, da dostavi 

informaciju o poduzetim aktivnostima vezano za markice za premiju zdravstvenog osiguranja, 

obzirom da su izdali i saopštenje jedno prošle sedmice i plan aktivnosti, kako bi se iduće 

godine ista naplaćivala u skladu sa zakonom. I moram reći, da sam dobio djelomični odgovor 

na pitanje vezano za Medicinski fakultet, te još jednom upućujem, dakle dostavili su broj 

završenih, ali nisu dostavili broj upisanih studenata po generacijama, te molim da mi se i to 

dostavi. 

Zastupnica Andrea Pehar   

 

Moja današnja inicijativa upućena je vodstvu Skupštine da uputi zaključak Vladi HNŽ-a da se 

udžbenici izabrani od strane nastavnog osoblja, a koji se nalaze na listi odobrenih od strane 

resornog ministarstva zadrže u uporabi najmanje 5 godina u odnosu na razdoblje školske 

godine 2015./2016. Hvala.  

 

 Zastupnik Ajman Šoše  

  

Pošto sam dobio jedan nepotpun odgovor na poslaničko pitanje od strane ministarstva 

zdravstva, odnosno ustanove Dom za socijalno i zdravstveno zbrinjavanje osoba sa 

invaliditetom i drugih osoba Stolac. O čemu se radi? Poslaničko pitanje je glasilo da mi se 

dostavi odgovor o broju uposlenih i imenima i prezimenima osoba, a dobio sam odgovor da 

prema zakonu o zaštiti ličnih podataka ne mogu mi se dostaviti imena i prezimena osoba. Po 



toj logici mi ne bi na web stranici mogli objavit ko nam je predsjedavajući Skupštine, koji su 

ovdje zastupnici, a znate da većina institucija takve stvari objavljuje. Naime, prema mišljenju 

Agencije za zaštitu ličnih podataka BiH, koja je dostupna na web stranici agencije, lični 

podaci, ime i prezime nisu obuhvaćeni ograničenjem, što znači da se mogu dostaviti jer i u 

većini institucija imena uposlenih su dostupna na web stranicama. Zbog naprijed navedenog 

zahtijevam da mi dostavite imena i prezimena uposlenih u ustanovi Dom za socijalno i 

zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba Stolac.  

Imam poslaničko pitanje za gospodina premijera i ministra obrazovanja, nauke, kulture i 

sporta HNK-a. S obzirom da ste upoznati sa problemom u područnoj osnovnoj školi u 

Hodovu, općina Stolac, gdje je u krugu škole, odnosno ispred ulaza u školsko dvorište, 

nelegalno postavljeno vjersko obilježje, kip Gospe, koji naravno nikome ne smeta, ali nije 

predviđen za školske objekte, čemu su se oštro usprotivili roditelji bošnjačke djece za koju se 

nastava izvodi u istom školskom objektu i koji su zaprijetili da će djecu ispisati iz škole i da 

će ukoliko se ništa ne učini bojkotovati nastavu, ovaj problem postoji već 6 mjeseci i više, 

zbog toga pitanje glasi: „šta ste do sada učinili kako bi se navedeni problem riješio i šta 

namjeravate učiniti kako se ovakvi i slični problemi ubuduće ne bi dešavali?  

 

Zastupnica Vesna Saradžić 

Zahvaljujem predsjedavajući. I pozdravljam sve prisutne. Ja bi iskoristila samo priliku i 

prisustvo uvaženog premijera i zamolila za povratnu informaciju vezano za moju inicijativu 

koja sam uputila prema Vladi, a tiče se izmjena i dopuna zakona o službenim novinama. 

Inicijativu sam uputila još u decembru prošle godine i do danas nisam dobila nikakav 

odgovor. 

AD 2. Program rada skupštine HNŽ za 2016.godinu 

Predsjedavajući Šerif Špago izvjestio je zastupnike da je program rada Skupštine za 

2016.godinu dostavljen u materijalima.Obrazložio je da je nositelj izrade programa bio 

Kolegij Skupštine. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali:Šerif Špago,Amer Zagorčić,Dario Pušić. 

Nakon rasprave obavljeno je glasovanje. Nakon glasovanja konstatirano je da je Program rada 

Skupštine HNŽ/K za 2016.godinu jednoglasno usvojen. 

 

AD 3. Usvajanje prijedloga zaključaka po točci 3. sjednice Skupštine HNŽ održane 

26.02.2016. godine (Analiza stanja u gospodarstvu i prijedlozi mjera); 

 

Predsjedavajući Šerif Špago je podsjetio zastupnike o zaključku Analize stanja u 

gospodarstvu. 

Napomenuo je da je bila ostavljena mogućnost da svi zainteresirani mogu uz prijedloge 

zaključaka dostaviti u roku od 7 dana, te da nitko nije dostavio izuzev onog što se imalo 

tijekom rasprave sjednice Skupštine. Kolegij Skupštine je sačinio prijedlog zaključaka koji je 

dostavljen u materijalima a glase: 

 

1. Zadužuje se Vlada HNŽ da ubrza aktivnosti  na izradi Strategije razvoja HNŽ i 

Prostornog plana HNŽ. 



 

2. Zadužuje se Vlada HNŽ da ubrza izradu projekata koje može kandidirati prema IPA 

fondovima EU kao i drugih projekata koji se mogu financirati od strane međunarodnih 

institucija u cilju razvoja gospodarstva u HNŽ. 

 

3. Zadužuje se Vlada HNŽ da intenzivira mjere i aktivnosti  iz Akcijskog  plana HNŽ za 

realizaciju Reformske agende za Bosnu i Hercegovinu za period 2015-2018.godine. 

 

4. Zadužuje se Vlada HNŽ da izvrši analizu svih važećih propisa iz nadležnosti HNŽ u 

cilju poduzimanja mjera i aktivnosti na poboljšanju pravno-regulatornog okvira, 

reforme važećih propisa i reduciranja dokumenata potrebnih za pokretanje biznisa, a 

radi lakšeg poslovanja gospodarskih subjekata. 

 

5. Zadužuje se Vlada HNŽ da pokrene inicijativu prema Vladi FBiH za izmjene i dopune 

zakona koji reguliraju registraciju gospodarskih subjekata i obrta, sa ciljem smanjenja 

procedure, vremena i troškova registracije. 

 

6. Zadužuje se Vlada HNŽ da aktivira rad ekonomsko-socijalnog vijeća HNŽ. 

 

7. Zadužuje se Vlada HNŽ da u suradnji sa nadležnim organima poduzme mjere da 

Gospodarska komora HNŽ radi kvalitetnije i organiziranije. 

 

8. Zadužuje se Vlada HNŽ da u suradnji sa drugim relevantnim institucijama 

(srednjoškolske i visoko školske ustanove, služba za zapošljavanje i dr.), izrade plan 

usklađivanja obrazovanja sa potrebama gospodarstva u kojem će predvidjeti i program 

majstorskih ispita i organizaciju polaganja istih. 

 

9. Zadužuju se nadležne institucije da prioritetno rade na ažuriranju zemljišnih knjiga i 

katastra nekretnina. 

 

10. Skupština predlaže jedinicama lokalne samouprave u HNŽ da ubrzaju poticanje 

izgradnje gospodarskih zona i poslovnih inkubatora. 

 

11. Zadužuje se Vlada HNŽ da u suradnji sa jedinicama lokalne samouprave HNŽ radi na 

zaštiti domaćih autohtonih proizvoda. 

 

12. Zadužuje se Vlada HNŽ da jednom godišnje podnosi izvješće Skupštini HNŽ o 

realizaciji ovih zaključaka. 

 

13. Zaključci stupaju na snagu danom donošenja, a ob javit će se u „Narodnim novinama 

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona“. 

 Predložio je da se zastupnici izjasne o prijedlogu zaključaka bez prethodne rasprave. 

Obavljeno je glasovanje. 



Nakon glasovanja konstatirano je da su zaključci o Analizi stanja u gospodarstvu i 

prijedlozima mjera jednoglasno usvojeni. 

 

AD 4 . Izvješće o radu Vlade HNŽ za 2015. Godinu 

 

Materijale je uputila Vlada. 

U ime predlagatelja obrazloženje je dao predsjednik Vlade Nevenko Herceg. 

Otvorena je rasprava. 

Nakon zaključene rasprave  jednoglasno je donešena odluka o usvajanju Izvješća o radu 

Vlade HNŽ/K za 2015.godinu. 

 

AD 5 . Izvješće  o radu Javnog pravobraniteljstva HNŽ za 2015. godinu. 

 

U ime predlagatelja obrazloženje je dao gospodin Vlado Bevanda , javni  pravobranitelj 

HNŽ/K 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago 

Nakon rasprave  jednoglasno je donešena odluka o usvajanju Izvješća o radu 

Županijskog/Kantonalnog  javnog  pravobraniteljstva. 

 

AD 6. Informacija o stanju sigurnosti u HNŽ za 2015. godinu 

 

U ime predlagatelja obrazloženje je dao ministar unutarnjih poslova Slađan Bevanda 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali:Aner Žuljević, Ajman Šoše, Tomislav Martinovć, Zijat Mušić, Luka 

Faletar, Osman Macić, ministar Slađan Bevanda, Šerif Špago, Elmir Šator,  predsjednik Vlade 

Nevenko Herceg. 

Predsjedavajuci Šerif Špago izvjestio je zastupnike o prijedlogu zaključka ispred Kluba 

Bošnjaka, koji glasi :„Zadužuje se Nezavisni odbor za izbor i reviziju da u roku od 15 dana 

dostavi izvještaj o svom radu za 2014. godinu Skupštini HNŽ“. 

Uslijedila je stanka od 10 minuta. 

Nakon stanke Predsjedavajući je podsjetio zastupnike o prijedlogu zaključka ispred Kluba 

Bošnjaka koji je pročitao i glasi :  „Zadužuje se Nezavisni odbor za izbor i reviziju da u roku 

od 15 dana dostavi izvještaj o svom radu za 2014. godinu Skupštini HNŽ“. 

Obavljeno je glasovanje. 

U ime Kluba Bošnjaka Ajman Šoše zatražio je pojedinačno izjašnavanje o prijedlogu 

zaključka. 

Uslijedilo je pojedinačno izjašnavanje. 

Željka Čule, tajnik Skupštine HNŽ izvršila je pojedinačni prozivku radi pojedinačnog 

izjašnavanja zastupnika: 

Mara Anđelić 

Suzdržana. 

Stana Burić 

Suzdržana. 

Boris Bošnjak 



Suzdržan. 

Osman Ćatić 

Za. 

Mesud Džajić 

Za.  

Ramiz Fajić 

Za. 

Luka Faletar 

Suzdržan. 

Zlatko Hadžiomerović 

Za.  

Anel Kljako 

Nije tu. 

Osman Macić 

Za.  

Andrea Pehar 

Suzdržana. 

Tomislav Martinović 

Suzdržan. 

Zijat Mušić 

Za.  

Đuro Prkačin 

Suzdržan. 

Ivona Raguž 

Suzdržana.  

Dario Pušić 

Suzdržan. 

Zoran Raič 

Suzdržan. 

Vesna Saradžić 

Za.  

Elmir Šator 

Za.  

Amir Šelo 

Za.  

Ajman Šoše 

Za.  

Šerif Špago 

Za.  

Ana Marija Tadić-Jakovljević 

Suzdržana.  

Drago Tule 

Suzdržan. 

Adnan Velagić 

Nema ga tu.  

Amer Zagorčić 

Za.  

Aner Žuljević 

Za.  

 



Predsjedavajući Šerif Špago je izvjestio da je na sjednici nazočno 25 zastupnika. 

Izočni su : Ilija Cvitanović, Ante Pavličević, Davor Pehar, Adnan Velagić i Anel Kljako. 

Konstatirano je da za zaključak glasovalo 13 zastupnika , 12 suzdržanih te da je prijedlog 

zaključka usvojen. 

 

 

AD 7 . Izvješće  o radu Županijskog tužiteljstva HNŽ za 2015. Godinu 

 

Izvješće o radu  je obrazložila  gosp.Sabina Beganović,  zamjenik glavnog 

županijskog/kantonalnog tužitelja i trenutno na funkciji v.d. glavnog županijskog/ 

kantonalnog tužitelja. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Zijat Mušić,Sabina Beganović. 

Nakon završene rasprave predsjedavajući je zaključio sjednicu. 

Sjednica je završena u 18:00 sati. 

 

 

 

 

Zapisničar                                                                                Predsjedavajući 
 
Danijel Groznica              Šerif špago 

 

 

 


